
#N340SenseAccidents

Hi som per ajudar

9 MORTS MÉS
1 ANY DESPRÉS,

A QUÈ ESPEREM?

D’un incident imprevist se’n diu accident. Però d’un incident previsible no se’n diu 
accident. Se’n diu passivitat. I fa un any, des del RACC llançàvem una solució per 
evitar les contínues víctimes a la N-340 al seu pas per la província de Tarragona. 
La proposta era senzilla i d’aplicació immediata: desviar els camions cap a l’AP-7 
amb un descompte del 50% en el peatge, exactament igual que s’ha fet a Girona 
amb la N-II i l’AP-7, on la reducció dels accidents ha estat quasi total. Què ha 
fet des d’aleshores l’administració responsable, el Ministeri de Foment? Res més 
que posar unes rotondes que no resolen el problema i els darrers dies, parlar de 
solucions sense concretar detalls. El resultat: 9 morts més en 12 mesos. No podem 
esperar més. Des de fa un any, hi ha una solució possible. 

EL SETEMBRE DE 2015 HO VAM DENUNCIAR


